
Onderwerp: Hoe bereiken we democratie met meer vertrouwen en een overbrugbare kloof tussen 
politiek en inwoners? 
  
Aan de gemeenten in Nederland, 
  
Geachte College’s, Raadsleden en Ambtenaren, 
  
Wij schrijven u deze brief vanuit Stichting Leven met de Aarde. Ter informatie een link naar de 
doelstelling van onze stichting. https://levenmetdeaarde.nl/ klikt u op de groene balkjes om meer te 
lezen over de verschillende aspecten. 
  
Het kabinet is gevallen, Premier Rutte heeft besloten zich niet meer verkiesbaar te stellen. 
Verschillende grote problemen, waarover lang is gesproken zijn veelal niet opgelost, verminderd. Het 
idee bestaat dat dat vooral komt omdat mensen, burgers te weinig worden betrokken. Juist in de 
gemeenten kan burgerparticipatie veel beter worden vorm gegeven. 
Wat betreft het klimaatbeleid is dat onderzocht n.a.v. de motie van Agnes Muder (CDA) door de 
commissie Brenninkmeijer, misschien weet u dat nog. Conclusie was :stel burgerfora in. 
  
U kunt het resultaat van dat onderzoek en de aanbiedingsbrief lezen via   
Adviesrapport Betrokken bij klimaat | Publicatie | Rijksoverheid.nl 
De vraag is of één burgerforum voldoende is, of dat elk dorp, elke wijk zo’n forum nodig heeft, een 
broedplaats voor een levenidge betrokken gemeenschap. We horen over het realiseren van deze fora 
weinig. 
Daarom schrijven wij u deze brief juist nu.  Heeft uw gemeente contact met de partijen om werk te 
maken van een betere werkwijze van ons politiek bestel? Het doel is toch vooral dat we samen de 
beste maatregelen kunnen nemen ter verbetering, vooral het voorkomen van crisis. 
Hoe ziet u een toekomst met meer inbreng en zeggenschap van betrokken inwoners, die 
oplossingsgericht bezig gaan in hun eigen gemeenschap? 
  
Graag komen wij in gesprek over het thema functioneren van de democratie. Dit om vervolgens 
werkelijk verbetering te kunnen brengen in de relatie politiek-burger. Welke weg we daarbij kunnen 
bewandelen. Ook dat horen wij graag. 
  
U kunt natuurlijk zeggen, ieder kan lid worden van een partij en daar zijn kennis en kunde tonen. 
Toch is de belangstelling voor politieke partijen o.i. veel te klein.  
  
Op 10 augustus 2023 willen wij een begin maken met een constructief gesprek over dit onderwerp. 
  
Op het thema stikstof of biodiversiteit, maar ook over elke ander lokaal probleem zou o.i. een vorm 
van burgerfora uitkomst kunnen bieden. Iedere burger zou daartoe geroepen kunnen zijn, met de 
mogelijkheid zich zo volledig mogelijk te informeren. 
  
Wij ontvangen graag uw reactie en hoe u de kloof tussen politiek en inwoners zou willen dichten. 
  
Met vriendelijke groeten wensen wij u veel succes!  
  
Namens het bestuur van St Leven met de Aarde 
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